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Muistio 

Konsernipalvelut 

Asia: Vammaisneuvoston kokous 

Aika:  3.2. 2025 klo 17.00 

Paikka: Kaupungintalo, kokoushuone 3 

Läsnä Jari Laiho, Satakunnan Syöpäyhdistys ry, puheenjohtaja 

Helinä Ellä, Rauman Seudun Allergia- ja Astmayhdistys ry, varapuheenjohtaja 

Arja Järvenpää, varajäsen 

 Ritva Parjanen, Aivovammayhdistys ry, saapui 17.23 

Kirsti Lindström, Tules ry  

Turo Tammi, Epilepsia yhdistys ry 

Marjo Merinen, varajäsen  

 

Mirja Ylijoki, kaupunginhallituksen nimeämä edustaja 

 Janne Rantala, järjestökoordinaattori, sihteeri 

 

1 § Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 17.00 

Helena Pullinen on kirjallisesti ilmoittanut jäävänsä neuvostosta pois. 

2 § Edellisen kokouksen muistion hyväksyntä 

Edellisen kokouksen muistio on lähetetty sähköpostilla jäsenille.  

Neuvosto hyväksyi muistion. 

3 § Talouskatsaus, neuvosto seuraa jokaisessa kokouksessa vuosibudjettia. 

 Ei merkittäviä kustannuksia alkuvuoden aikana kirjanpidossa. 

4 § Hyvinvointialueen tilannekatsaus. Mirja Ylijoki esittelee keskeisimmät 
muutokset ja ajankohtaiset kuulumiset liittyen hyvinvointialue uudistukseen.  

 Kirsi Varhilan lähtö puhuttanut, uutta henkilöä etsitään julkisella haulla. Tero 
Mäkiranta toimii tehtävässä toistaiseksi. 
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 130 miljoonan velasta, hyvinvointialue on pystytty vähentämään 20 miljoonaa.  

 YT-menettelystä päätetään 4.2. Koskee koko henkilöstöä. 

 Rauman sairaalan remontti, suunnitelmat etenevät, muutoksia ei ole tulossa. 
Lainanotto valtuutus on saatu.  

 Lääkärille pääseminen helpottunut Raumalla. 

 Järjestetään ikäihmisten neuvoston kanssa keskustelutilaisuus, useampi 
virkamies HVAlta mukaan, Mirja tiedustelee sopivaa ajankohtaa. 

5 § Vammaisneuvoston toimintasäännön valmistelu. Neuvosto valmistautuu 
toimintasääntöä koskevaan palaveriin VYT:n kanssa. Käydään läpi tehtyä 
luonnosta. 

6§ Hyvinvointialue suunnittelee muutoksia tällä hetkellä Kaunisjärvellä 
kokoontuvien kerhotilojen käyttöön. Neuvosto keskustelee tilanteesta ja 
päättä mahdollisista toimenpiteistä. 

 Odotetaan hyvinvointialueen päätöstä asiasta.  

7 § Järjestöjen kuulumiset 

8 § Muut mahdolliset asiat 

9 §  Seuraavat kokousajat (pääsääntöisesti kuukauden ensimmäisenä 
maanantaina) 

 3.3.2025 

 7.4.2025 

 5.5.2025 

10 § Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen  

ALLEKIRJOITUKSET 

Jari Laiho, puheenjohtaja 

Janne Rantala, sihteeri 

 


